

ANTI AGE

MAGAZINE

Successful Aging

25 experts vous conseillent
Advice from 25 experts

Les talents cachés du système nerveux

The hidden talents of your nervous system

Bien associer fils tenseurs et injections

Combining tensor threads with fillers

Pourquoi cette horloge ?

You're never too old to look good!

Cellulite : Cryolipolyse et ondes de choc

Cellulite: Cryolipolysis and shock waves

NOS LIEUX
INCONTOURNABLES
OUR MUST-VISIT
PLACES

Retrouver
une
belle
peau

Recover
that healthy
glow



#28

Octobre - Novembre - Décembre 2017
October - November - December 2017

M 05492 - 28 - F: 4,90 € - RD



TENDANCES
NEW ON THE SCENE


ESTHELYA LONGELYA

Puissamment antiglycante et antioxydante. Ce complément alimentaire permet de lutter à la fois contre la glycation protéique, le vieillissement, le diabète de type 2 et les facteurs de risques de maladies cardiovasculaires. Il utilise principalement de l'extrait sec de Berberis aristata et de la carcinine. A compléter avec les autres produits de la gamme comme Oxylya, un excellent antioxydant, Dermolya pour la fermeté de la peau, Capilya pour la repousse des cheveux et ongles ou encore Cicalya pour accélérer le drainage des oedèmes. Une très belle gamme fabriquée en France.

Longelya : Pilulier de 60 gélules au prix de 49€

A powerful antiglycation and antioxidant formula. This nutritional supplement fights against protein glycation, aging, type 2 diabetes and cardiovascular disease risk factors. It predominantly uses dry berberis aristata (tree turmeric) and carcinine extract. To be used in conjunction with the other products in the range, such as Oxylya, an excellent antioxidant, Dermolya for firmer skin, Capilya to boost hair and nail growth, and Cicalya to encourage swelling to drain away. A superb range made in France.

Longelya: 60 capsules priced at €49

info  : www.esthelya.com

